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Interpellation – Utarmning av centrumhandeln 
Det har genom årens lopp pratats om stadens utveckling och hur handeln 
förändras i och med att externa handelsområden utvecklas. Vi kan se hur olika 
butiker öppnar upp men vi ser också att många tvingas stänga igen. Dessa 
ersätts istället av restauranger och caféer. Tyvärr har vi även sett hur 
centrumhandeln blir allt mer centrerad kring de allra centralaste delarna. 
Istället växer de externa handelscentrumen fram och redan befintliga växer allt 
mer.  Det har även blivit allt svårare att ta sig fram effektivt i centrum och 
möjlighet att kunna parkera har försämrats, vilket har debatterats i fullmäktige 
tidigare. 

Även näthandeln påverkar såklart centrumhandeln. Men samtidigt så erbjuder 
en fysisk butik i centrum helt andra möjligheter än vad webbutikerna gör. 
Under pandemin har handeln utsatts för extra hård prövning. 

För att motverka detta finns det åtgärder man kan göra. Bl.a. har upprustning 
av Drottninggatan och Esplanaden gjorts. Vi har renoverat våra torg och nu i 
vintras har det varit skridskobana på rådshustorget.  

Men det har även försvårats för framkomligheten. Vägar har stängts av och 
smalnas av. Antalet parkeringsplatser har minskat vilket många handlare har 
reagerat på. 

För att vara en attraktiv kommun så krävs det att det finns ett attraktivt centrum 
med mycket liv och rörelse och ett stort utbud av butiker och restauranger.  

Med anledning av ovanstående frågar jag Erik Holmestig (C) 
följande: 

- Hur har centrums utveckling sett ut över åren, utifrån omsättning, antal besökare och 
antalet butiker? 

- Anser kommunalrådet att handeln är viktig för ett levande centrum? 

- Vad gör kommunalrådet för att underlätta för bilister att ta sig till centrum och kunna 
handla? 

Patrik Stenvard (M), ledamot av kommunfullmäktige 

 


